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П Р О Т О К О Л   № 22 
                                                                                                             

 

На 10.05.2021 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя двадесет и 

второто извънредно онлайн заседание на Общински съвет - Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир 

Янков: „Още веднъж привет на всички! Готови ли сме със записа само? Очакваме г-н 

кмета само да се включи.“ 

Г-н Румен Пехливанов – кмет на община Рудозем – се включи, казвайки: „Да! 

Вижте горе в ляво има индикация за „Запис“, така че това е готово“ 

Д-р Янков: „Чудесно! Колеги, да направим първо проверка на кворума. Ще Ви 

помоля всеки след изчитане на името му с “Да“, да отбелязваме. 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ДА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ДА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ДА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ДА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ДА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ДА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ДА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ДА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ДА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ДА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ДА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ДА 

mailto:obsrud@abv.bg


Д-р Янков: „Мисля, че сме тринадесет души общински съветници на линия. Г-н 

Кмете ще потвърдите ли?“ 

Г-н Пехливанов: „Ами…четиринадесет.“ 

Д-р Янков: „Без г-н Сираков. Броите ли го и него?“ 

Г-н Пехливанов: „Да! Г-н Сираков, въпреки че е влезнал от две устройства…ах, 

сега е добре вече!“ 

Д-р Янков: „Г-н Сираков напусна. Чух тринадесет „За“, уважаеми колеги, кворум 

имаме.“ 

Последва поправка от г-н Пехливанов: „Четиринадесет, г-н Председател!“  

Д-р Янков: „Не чух потвърждение от г-н Сираков!“ 

Г-н Иво Сираков потвърди присъствието си: „За! За!“ 

Д-р Янков: „Добре! Ок! Четиринадесет души сме на линия, уважаеми колеги, 

кворум имаме. Откривам днешното 22-ро извънредно заседание на Общински съвет – 

Рудозем. Дневният ред от две точки е разпратен предварително. Ще имаме ли коментар 

по дневния ред? Не виждам някой да иска вземане на думата. В такъв случай с 

поименно гласуване така предложения дневен ред да стане дневен ред на заседанието 

гласуваме: 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ДА 

14. ШУКРИ АСАНОВ ХАЛИЛОВ ОТСЪСТВА 

15 СЕМИР МЕХМЕДОВ ПАЛИКАРОВ ОТСЪСТВА 

16. РАДОВСЛАВ ВАЛЕНТИНОВ ФИЛИЗОВ ОТСЪСТВА 

17. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ДА 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 



  

Д-р Янков: „Благодаря Ви, колеги!С 14 гласували дневният ред се приема. 

Заседанието се проведе при следния:  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Отдаване под наем на имот – публична общинска собственост 

/вх.№87/28.04.2021 г/ 

 

 

2.  Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на ПУП –План за 

регулация и застрояване (ПРЗ) за УПИ – I, ПИ № 1.699 и ПИ № 1.703 в местност 

„Колибището“, с. Равнината, общ. Рудозем. /вх. № 88/07.05.2021 г./ 

 

 

 

 

По първа точка от дневния ред 

 

 

 

Д-р Янков: „Точка първа. Давам думата на кмета на Община Рудозем да запознае 

колегите със самата докладна. Г-н Пехливанов, заповядайте!“ 

Г-н Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Ще бъда кратък по тази докладна, 

тъй като ние я обсъждахме в комисиите преди предишното заседание, но поради 

незнайно каква причина сме я изпуснали в дневния ред и не съумяхме да я разгледаме. 

Докладната касае едно искане от страна на „Рубелла бюти“ АД за отдаване под наем на 

един имот с цел получаване на разрешение за водоползване на Басейнова дирекция. 

Разгледахме в комисиите предния път. И до колкото си спомням единодушно беше 

подкрепена от страна на всички. Това е, д-р Янков, което искам да кажа. Ако има 

някакви въпроси да отговоря. Но ние обсъждахме тази точка, така че.“ 

Д-р Янков: „Слушам колеги, ако някой иска да зададе въпроси по самата 

докладна. Г-н Малеков иска думата. Заповядайте, г-н Малеков!“ 

Г-н Малеков: „Просто без да искам вдигнах ръката! Извинявам се! Нямам 

въпроси!“ 

Д-р Янков продължи: „Добре! Благодаря Ви! Други въпроси ще имаме ли ако не 

да преминем към гласуване по докладната. Тъй като не виждам други, които да се 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



обозначават като желаещи да вземат отношение преминаваме в режим на поименно 

гласуване с така направените проектопредложения по точка първа да станат решения: 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 14 

   Гласували: 14 

   За: 14  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 215 

 
 

Относно: Отдаване под наем на имот – публична общинска собственост   
Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

87/28.04.2021 г., предложена кмета на Община Рудозем – г-н Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.14 ал.7 от Закона за общинската собственост, чл.20 от 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА ЗА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА ЗА 

14. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

във връзка с чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 1. Общински съвет – Рудозем взема решение да се извърши процедура по 

провеждане на публичен търг с тайно наддаване за отдаване под наем за срок от 10 

(десет) години на поземлен имот с идентификатор 63207.127.86 по КК на гр. Рудозем, 

публична общинска собственост, за който е съставен АПОС №86/14.04.2021 г.  

2. Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за отдаване на поземления 

имот посочен в т.1 под наем, чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на Глава VІ 

от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество на Общински съвет – Рудозем при минимална тръжна месечна наемна цена в 

размер на 27,40 лв. (двадесет и седем лв. и четиридесет стотинки с вкл. ДДС).   

  

 

 

 

 

По точка втора от дневния ред 

 

 

 

Д-р Янков: „ Преминаваме към втора точка от днешното заседание. Ще помоля г-

н Кмета за кратко разяснение като вносител на докладната. Заповядайте, г-н Кмете!  

Г-н Пехливанов: „Благодаря, г-н Председател! Става въпрос за частна инвестиция 

от страна на собственика на поземлен имот г-н Благовест Делиев има постъпило искане 

за даване на разрешение за изработване на ПУП - План за застрояване и регулация. 

Което е в местността „Колибището“, находяща се в землището на с. Равнината. 

Съответно човека има инвестиционно намерение, свързано с животновъдна дейност. 

Тази дейност той я осъществява и към момента. И желае да му бъде разрешено 

изработването на ПУП с идеята, че тука спешността е поради факта, че Държавен фонд 

„Земеделие“ е обявил прием по съответните мерки за земеделски производители и 

животновъди и желае да кандидатстват с Проект „Разширяване на стопанството и 

модернизация“ Така, че мисля, че такива инвестиционни намерения следва да бъдат 

подкрепяни. Трябва да даваме разрешение за изработване на ПУП, а тепърва 

евентуално след неговото изработване той ще дойде отново при Общински съвет за 

одобрение.“ 

Д-р Янков: „Добре! Благодаря, Ви! Уважаеми колеги, ще имаме ли въпроси по 

докладната? Разбрахме нейната спешност, налагаща включването й в днешното 

заседание като извънредна точка.  Надявам се тези стопани  и всеки един човек да 

оцени съответно и загрижеността не само на Общинска администрация, но и на 

Общински съвет, които откликват при такава нужда. Ние съответно да правим 

съответно събирания, за да приемаме тези докладни. Колеги, не виждам някой да вдига 

ръка с искането за вземане на отношение по въпроса.  



В тази връзка ще Ви помоля всички да преминем в режим на поименно гласуване 

с направените проектопредложения по точка втора да станат решения: 

 

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 14 

   Гласували: 12 

   За: 12  

   Против: 0 

   Въздържали се: 0 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 216 

 

 

ПО 

РЕД 

 

ИМЕ, ПРЕЗИМЕ И ФАМИЛИЯ 
ПРИСЪСТВИЕ 

1. ВЛАДИМИР АНТОНОВ ЯНКОВ ЗА 

2. Д-Р ХАЛЕД АЛИ ХАМО ЗА 

3. ХАВА ИСЕИНОВА КЕХАЙОВА ЗА 

4. КРАСИМИР МИЛКОВ ШЕЙКОВ ЗА 

5. ДИАН ФИДАНОВ МАЛЕКОВ ЗА 

6. НИКОЛИНА АНГЕЛОВА КОСТАДИНОВА ЗА 

7. ВЕНЦИСЛАВ РОСЕНОВ ЕМИЛОВ ЗА 

8. РАДОСЛАВ ВЕЛИЧКОВ ТОПАЛСКИ ЗА 

9. Д-Р ДЕНИС АЛЕКСАНДРОВ ИНДЖОВ ЗА 

10. Д-Р НЕЗИХА ХАЙРИЕВА ХУТЕВА ЗА 

11. СТОЯН ВАСИЛЕВ ТРИФОНОВ ЗА 

12. ДАНКА КОСТАДИНОВА ЧАКЪРОВА НЕ УСПЯ ДА ГЛАСУВА 

13. КАТЯ ЕЛЕМАГОВА ХУТЕВА НЕ УСПЯ ДА ГЛАСУВА 

14. ИВО ВИКТОРОВ СИРАКОВ ЗА 



Относно: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на ПУП –План 

за регулация и застрояване (ПРЗ) за УПИ – I, ПИ № 1.699 и ПИ № 1.703 в местност 

„Колибището“, с.Равнината, общ. Рудозем.. 
Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

88/07.05.2021 г., предложена от кмета на Община Рудозем – г-н Румен Венциславов 

Пехливанов и на основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.124а, ал.1, чл.124б, ал.1 във 

връзка с чл.110, ал.1, т.1 от ЗУТ  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 

1. Одобрява представеното задание за изработване на ПУП –План за регулация и 

застрояване (ПРЗ) за УПИ – I, ПИ № 1.699 и ПИ № 1.703 в местност 

„Колибището“, с.Равнината, общ. Рудозем.  

 

2. Разрешава изработване на проект на ПУП –План за регулация и застрояване 

(ПРЗ) за УПИ – I, ПИ № 1.699 и ПИ № 1.703 в местност „Колибището“, 

с.Равнината, общ. Рудозем.  

3. Възлага на кмета на община Рудозем да извърши последващите, съгласно закона 

действия. 

 

      Поради изчерпване на дневния ред д-р Янков закри двадесет и второто 

извънредно онлайн заседание на Общински съвет – Рудозем. 

         

 

 

 

 

Председател на Об.С: .................................. 

                                                                                                   /д-р Владимир Янков/ 

 

                                                              

   Технически секретар:………………...                                                                                                

                                         /Даниела Хаджиева/ 

 


